
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Koguta 

na 13. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 marca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Przed kilkoma miesiącami starosta powiatu nowosądeckiego oddał do użytku nową obwodnicę 

zachodnią miasta Nowego Sącza, zaś przed kilkunastoma miesiącami zupełnie nową obwodnicę 

północną miasta wraz z drugim mostem nad Dunajcem oddał do użytku prezydent Nowego Sącza. Na 

obydwie te inwestycje mieszkańcy południowej Małopolski czekali niemal 30 lat. Nowe drogi 

pozwalają kierowcom jadącym od strony Krakowa, ominąć miasto Nowy Sącz i łatwo kierować się na 

południe, w stronę miejscowości leżących w Beskidzie Nowosądeckim i w stronę południowej granicy 

państwa. Są to znaczące ułatwienia komunikacyjne dla mieszkańców miast i gmin, takich jak 

chociażby Stary Sącz, Piwniczna, Rytro, Chełmiec, oraz kierowców jadących na Sądecczyznę od 

strony Limanowej. Są to również bardzo ważne ułatwienia dla mieszkańców samego Nowego Sącza. 

Do pełni funkcjonalności obydwóch obwodnic brakuje jednak krótkiego odcinka łączącego 2 nowe 

drogi. Konieczne jest wybudowanie około półtorakilometrowego odcinka nowej drogi, który sprawi, 

że cały plan komunikacyjny na tym terenie zacznie funkcjonować w pełni wzorowo. Łącznicę między 

obwodnicami musi zbudować Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Jak zauważają 

eksperci z powiatowego zarządu dróg i miejskiego zarządu dróg, wykupione są już tereny i wydane 

stosowne decyzje. Droga mogłaby powstać szybciej niż w 2 lata. 

Dlatego zwracam się do Pana Ministra z takim pytaniem.  

Czy w najbliższym czasie można liczyć na to, że Pan Minister wraz z podległą ministerstwu 

GDDKiA rozważą zapewnienie środków finansowych na zadanie, o którym mowa, tak aby zakończyć 

realizację kompletnego planu budowy obejścia komunikacyjnego miasta Nowego Sącza? 

Z poważaniem 

Stanisław Kogut 

 


